
ACTIEPLAN  DIGITALE CONNECTIVITEIT

Geachte onderzoekers,

Hieronder mijn persoonlijke ervaring met straling.

Tot voor 3 jaar geleden had ik nergens last van. Plotseling werd ik ernstig ziek. Ik kreeg verschijnselen,
die ik niet kon plaatsen, en mijn leven tot een hel maakte.
Ik sliep niet meer. Mijn huid begon te branden, en ik begon gezoem te horen. Op onregelmatige 
tijdstippen leek het alsof er 's nachts wasmachines draaiden, alleen klopte het programma niet, en bleef 
het zeer hoge toerental te lang actief. 

Mijn klachten deden zich toen nog vooral bij mij thuis voor.
Omdat ik met allerlei mensen er over sprak, suggereerde iemand om eens mijn huis te laten meten met 
een hoog frequente meter. Ik heb zo'n iemand laten komen. De meter sloeg alle kanten uit, en wees 
onmiddelijk de bronnen aan. Alle wifi apparaten en dectelefoons, met name van de buren werden exact 
gelokaliseerd (bleek te kloppen), maar vooral bleek de hoge straling in mijn huis van 2 zendmasten te 
komen. Een stond voor mijn huis en de ander achter mijn huis. Beide op ongeveer 200 meter afstand, 
met niets er tussen. Dus geen andere huizen of muren. 

Aanvankelijk heb ik veel geld gestoken in afscherming voor straling. Inmiddels ben ik echter toch 
verhuisd. Daar ging al mijn spaargeld. Hoewel de overheid en de telecom bedrijven veel geld verdienen
met al die zendmasten, zijn wij ( de stralingsgevoelige mensen), diegenen die zich in de schulden 
moeten steken om te overleven. Verhuizen heeft echter niet het gewenste effect opgeleverd. 

Ik ben nu duidelijk blijvend stralingsgevoelig, en kan niet zonder hoofdpijn, duizeligheid, 
misselijkheid, reizen met de trein, of slapen op mijn slaapkamer waar meetbaar meer dan 20 wifi-
kanalen van buren binnendringen. Er is dus geen privicy meer, en in Nederland bijna geen plek meer 
om naar toe te vluchten. Het zelfmoord aantal (dat afnam tot 2008) loopt inmiddels in gelijke tred op 
met de opeenstapeling van de nieuwe gebruikte laag- en hoge frequenties. Volgens het NOS journaal 
heeft 1/5 van de Nederlandse bevolking inmiddels ernstige slaapproblemen. We weten inmiddels 
allemaal dat straling de aanmaak van de stof melatonine (nodig om te kunnen slapen) afremt. Het 
verband ligt dus voor de hand, en met een toekomstig 5G netwerk zullen het aantal burnouts van 
mensen die het niet meer trekken alleen maar toenemen. (hoeze economische vooruitgang?)

Het is voor mij onbegrijpelijk dat de Nederlandse overheid zich zo laat ringeloren door de Telecom.
Voormalig minister Brinkhorst was in mijn ogen de ergste mininster die we gehad hebben, en die tegen 
alle gezondheidsbelangen in handelde. Er is nog steeds geen  onderzoek geweest naar de beloningen 
die hij hiervoor van de telecom ontvangen heeft. Hij zorgde ervoor dat illigale zendmasten werden 
gelegaliseerd, maar nog erger, dat masten tot 5 meter hoog (op gebouwen dus), vergunningsvrij 
werden. Dit alles omdat de telecom de voorwaarden stelden voor de uitrol voor 4G zonder gehinderd te
worden door aangespande procedures van gemeenten en bevolking. GSM viel namelijk al op veel 
weerstand, en ook toen waren er al veel zieken. In plaats van dat dat alle alarm bellen had moeten doen 
rinkelen, werd door Ministerie alleen maar gestreefd naar een situatie om de steeds sterkere signalen uit
te kunnen rollen zonder dat de bevolking zich daartegen kon verweren. De methodes van een 
bananenrepubliek zal ik maar zeggen.



De huidige stralingsnorm komt ook uit de koker van de Telecom industrie zelf. Nederland is het enige 
land in Europa waar de stralingsnorm zo apart hoog ligt. Zelfs het bedrijf dat voor de overheid 
periodieke metingen doet heeft toegegeven (ik heb dat op band), dat de straling zo hoog is dat het altijd 
binnen de norm valt, en dat het alleen te meten is, als je letterlijk tegen de mast zelf aanwoont.  
Hiermee heeft het Ministerie van Economische Zaken ervoor gezorgd, dat elke klacht m.b.t. 
Stralingsnorm ongegrond verklaart kan worden. 

Het lijkt mij dus zeer zinnig het gevoerde beleid in de afgelopen decennia terug te onderzoeken. Er zijn
daar dingen gebeurd die gelijk zijn aan de van de wapenindustrie in Amerika. Alle waarschuwingen van
het Ministerie van Volksgezondheid aan m.b.t. Straling zijn categorisch opzij geschoven door het 
Ministerie van Economische Zaken. Hier zijn ook harde bewijzen van. Overigens verzamelde het 
voormalig ministerie van Volksgezondheid alle wetensschappelijke onderzoeksrapporten m.b.t. Dit 
onderwerp. Deze zijn meestal niet gunstig als ze niet betaald worden door de Telecom-industrie zelf. 
Eigenlijk weten we het allemaal wel, maar doen we liever alsof we het niet geweten hebben. Zelfs in de
handleiding van een modem van T-mobiel staat dat dit modem niet geplaatst mag worden in ruimten 
waar mensen zich bevinden I.v.m. De electromagnetische velden die slechts zijn voor mensen. Ik hoop 
van harte dat Nederland nu eerst gaat onderzoeken, I.p.v. Dat we zelf proefpersonen zijn. Omliggende 
landen zoals Frankrijk, Belgie en Zwitserland zijn allemaal al veel verder met het nemen van 
maatregelen en het beperken van straling. 

Mijn eigen ervaring via zelf hulpgroepen op het internet is dat er nu al duizenden mensen in Nederland 
ziek zijn van straling en overgevoelig voor wifi, en daardoor niet meer goed kunenn functioneren. 
Nergens worden ze echter serieus genomen, dankzij het overheidsbeleid tot nu toe. 

Men schijnt te denken dat snellere draadloze verbindingen onze toekomst Economisch zeker stellen. 
Het tegendeel is waar, als straks bij 5G de duizenden zieken zich uitbreiden tot honderd duizenden. De 
kosten daarvan op de zorgverzekeringen zullen onbetaalbaar worden.  Nu is het al uiterst moeilijk om 
pas op de plaats te maken. Het is mij bekend (ook zwart op wit), dat de telecom de overheid 
blackmailed met haar schade claims in het geval dat verder uitrol wordt tegen gehouden. Moeten wij 
onze gezondheid daar voor opgeven?

Met vriendelijke groet,
dhr, J. Pieters

email: j.pieters1@tele2.nl
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